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Datum volgende vergadering: Nog te bepalen 

Sportraad 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag van de vorige vergadering. 

 

Voorstelling Damien Weise 

Damien Weise  zal  tot  nader  order  Luc  Timerman  vervangen  als  vertegenwoordiger  van  de  Royal 

Ostend Swimming Club (ROSC) op de Sportraad. 

 

Terugkoppeling voorstelling gemeenschappelijk memorandum adviesorganen via OAO. 

Vorige week dinsdag was er een toelichting van de OAO aan alle politieke partijen met betrekking tot 

de  gemeenschappelijke  standpunten  van  alle  adviesraden  via  de  Overkoepelende  Adviesraad 

Oostende (OAO) alsook konden de vertegenwoordigers van alle politieke partijen de memoranda van 

elke  adviesraad  apart  inzien  en  in  dialoog  gaan met  de  aanwezige  leden  van  de  adviesraden. De 

presentatie van de gemeenschappelijke punten vanuit de OAO werd als bijlage bij dit verslag gevoegd. 

Op 15 september zal er vanuit de OAO mogelijks nog een terugkoppelingsmoment plaatsvinden met 

alle adviesorganen. 

 

KVO ‐ Stand van zaken – Toelichting schepen 

Er werd een curator aangesteld in navolging van het faillissement van de KVO NV (eerste ploeg). Dit is 

een andere persoon dan de  tijdelijke bewindvoerder. Een  faillissement van de KVO vzw  (jeugd) zal 

onvermijdelijk volgen daar de KVO vzw en de KVO NV btw‐matig verbonden zijn. In navolging van het 

faillissement    van de  KVO NV wordt de  Stad  in  principe  eigenaar  van het  stadion  alsook  van het 

oefencomplex  op  de  Schorre.  Beide  faciliteiten  gaan  echter  gepaard met  hoge  onderhouds‐  en 

gebruikskosten.. Rekening houdende met deze hoge kosten is het opportuun om deze ter beschikking 

te stellen van potentiële overnemers. Verkennende gesprekken om een eerste ploeg in het stadion te 

houden zijn momenteel aan de gang. 

 

De Sportraad geeft nog aan dat er signalen zijn van spelers die een andere ploeg zoeken, maar niet 

mogen vertrekken. Door het faillissement kan KVO een ‘opleidingsvergoeding’ niet meer afdwingen, 

maar de KBVB zou dit wel nog kunnen vragen. Deze  issue  is  in de actuele situatie bijgevolg aan  te 

kaarten bij de KBVB  

 

KVO ‐ Doorstart jeugdwerking: door directie KVO‐jeugd 

Normaal ging een delegatie van de vzw die werd opgericht in functie van de doorstart van de jeugd 

een toelichting geven over de toekomstplannen, maar deze delegatie is echter verhinderd door een 



andere vergaderverplichting (waardoor deze toekomstplannen nog kunnen wijzigen). Deze toelichting 

zal bijgevolg op een ander moment van meer duidelijkheid plaatsvinden. 

 

Problematiek padelterreinen op De Schorre en participatie/adviesvorming/transparantie. 

Dit punt kwam op de vorige Sportraad aan bod en in navolging hiervan werd een brief bezorgd aan het 

Stadsbestuur om in dialoog te treden met de Sportraad over de aanleg van eventuele padelterreinen 

op de Schorre.  

Momenteel loopt er een participatietraject van de stad om de adviesorganen meer inspraak te geven 

en te zorgen voor een korte lijn met het stadsbestuur. De Sportraad is dan ook enorm ontgoocheld dat 

ze niet betrokken werden bij de adviesverlening voor dit proces. En vooral  omdat de schepen op de 

vorige raad van bestuur had aangegeven inhoudelijk niets te kunnen zeggen hoewel hij over de nodige 

info beschikte? Het punt was geagendeerd maar een beslissing zou volgen op het CBS gekomen was. 

Eventueel informeel overleg zoals bij andere dossiers had dit kunnen vermijden. 

Op  de  afgelopen  gemeenteraad werd  de  ruildeal  van  de  gronden  langs  de  Stuiverstraat  voor  de 

desbetreffende grond op het Sportpark (binnenzijde wielerpiste) echter goedgekeurd. Marc betreurt 

dat de schepen op een interpellatie de rol van de sportraad minimaliseerde en geen correcte info gaf. 

Jean  heeft  aan  dat  er  van  de  kant  van  Schepen  reeds  vanaf  het  begin  van  de  legislatuur  geen 

vertrouwen is in de Sportraad. In het antwoord vanuit de dienst Bestuurszaken werd verwezen naar 

de  inhoud  van  het  desbetreffende  gemeenteraadsbesluit. Op  de  vraag  voor  een  gesprek met  de 

burgemeester of een afgevaardigde kwam echter geen antwoord. Deze houding van het stadsbestuur 

geeft de bestuursleden een wang gevoel. 

De schepen betreurt dat er een zekere politiek in de Sportraad is geslopen met dit agendapunt en wil 

nogmaals bevestigen dat dit punt pas na de desbetreffende raad van bestuur werd ingediend op het 

schepencollege en er bijgevolg op dat moment nog niet gecommuniceerd kon en mocht worden over 

de inhoud. Dit punt was  dan ook een punt van de schepen die bevoegd is voor openbaar domein. 

De schepen verantwoordt de beslissing van het stadsbestuur.  

Er  waren  in  het  verleden  al  enkele  aanvragen  voor  extra  padelterreinen,  maar  zonder  dat  de 

initiatiefnemers  over beschikbare ruimte beschikten. Voor aanvragers die wel over een eigen terrein 

beschikten kon dit in het verleden ook niet daar er een conflict was met de ruimtelijke ordening en de 

bestemming van hun grond.  

Het initiatief waarover nu wordt gesproken gaat uit van een vennootschap die padelterreinen wilde 

aanleggen op privégrond in eigen bezit langs de Stuiverstraat en nabij de nieuwe woonwijk te Stene. 

De bestemming van deze grond was te verzoenen met de aanleg van padelterreinen dus wettelijk kon 

de Stad dit project ook niet weigeren. Om de bewoners te beschermen kwam bijgevolg het ruilverhaal 

tot stand met het terrein aan de binnenzijde van de wielerpiste en het vermijden van  lawaaihinder 

voor de Oostendenaar was de voornaamste  incentive van de  schepen om voor  te  stemmen  in dit 

agendapunt op het college. 

De Sportraad sluit af met de essentie van dit agendapunt en dat  is dat het adviesorgaan voor Sport 

graag betrokken wil worden in het voorbereidende proces van dergelijke projecten. Ook zal worden 

bewaakt  dat  belanghebbende  leden  bij  dergelijke  punten  ook  niet  betrokken mogen  zijn  bij  de 

bespreking ervan. De opstelling van de vergaderzaal (U‐vorm ipv klasopstelling) moet er voor zorgen 

dat bij discussies elkaar ziet. De statuten van de Sportraad laten niet toe dat politieke mandatarissen 

lid zijn van één van de organen. Dit zorgt er dan ook voor dat er geen partijpolitieke standpunten 

worden ingenomen. Een item die door de voorzitter consequent bewaakt wordt. 



 

Stand van zaken Watersport – watersportcommissie 

Na het afspringen van de concessie op de oosteroever, de voorstelling van de gezamenlijke ambitie 

van de watersportclubs op de Sportraad werd er vanuit de Stad een  taskforce opgericht die wordt 

getrokken door de AGSO (Autonoom Gemeentebedrijf Stad Oostende). 

 

Het  eerste  overleg  van  deze  taskforce  vond  vorige  vrijdag  plaats  en  in  een  eerste  fase  is  het  de 

bedoeling om alle stakeholders (nabij de spuikom zitten bv. ook  jeugdbewegingen), mogelijkheden, 

opportuniteiten en beperkingen te inventariseren. Zo moet er ook gekeken worden naar de toekomst 

van  de  haven,  kustverdedigingsplannen,…  In  een  latere  fase  zullen  de  clubs  en  de  Sportraad  ook 

betrokken worden in het proces 

 

Kennismaking met administratief coördinator dienst Sport 

Kyra Cornelis werd voorgesteld als administratief deskundige voor de dienst Sport (zie vorig verslag). 

In een eerste fase zal Kyra vooral actief zijn voor het zwembad, maar kan op termijn mogelijks ook ten 

dienste  staan  van  de  andere  pijlers  van  de  dienst  Sport. De  zwemclubs  geven  alvast  aan  dat  de 

communicatie vanuit het zwembad momenteel top is. 

 

Wijziging advies erkenning sportaanbieders + traject nieuw subsidiereglement 

De  dienst  Bestuurszaken  geeft  aan  dat  een  reglement  veranderd  kan  worden  voor  toekomstige 

aanvragen maar kan dit niet retroactief van toepassing zijn op al verleende erkenningen. 

 

Kort samengevat kan de erkenning van 2025 dus niet automatisch verlengd worden voor 2026. Indien 

gewenst kan dit, na een eventuele reglementswijziging, worden toegepast op alle aanvragen die einde 

dit  jaar worden  ingediend, maar  dit  heeft weinig  nut  gezien  een  inhoudelijke  evaluatie  van  het 

erkenningsreglement  sowieso  begin  2025  aan  de  orde  zal  zijn met  inspraakmogelijkheid  van  het 

nieuwe Stadsbestuur. 

 

Varia 

Sportvloer polyvalente sporthal 

Tafeltennisclub Drive geeft aan dat de problematiek van de verzakking van de sportvloer al een 2‐tal 

jaar aansleept en telkens slechter wordt. Er zal aan de verantwoordelijke van de pijler infrastructuur 

gevraagd worden om dit dossier nauw op te volgen. 

 

Opening gebouw clubhuis de Schorre 

De Sportraad bedankt de schepen en de dienst Sport voor de realisatie en geeft aan dat dit project een 

mooi voorbeeld was van inspraak, sporttakoverschrijdende verbinding en betrokkenheid. Luc Ameloot 

geeft in deze context ook nog een pluim aan de ostend Pirates voor hun werking en de sfeer die ze 

creëren bij toernooien/wedstrijden op het Sportpark achteraan. 

 

BCO kampioen 

BCO is voor de 13e maal op rij kampioen van België geworden in de hoogste afdeling van het basketbal. 

Een unicum! 

 

Concessieoproep cafetaria zwembad 

Er werd gepolst naar de stand van zaken inzake het aanstellen van een nieuwe concessionaris voor de 

bar in het zwembad Brigitte Becue. Deze procedure ligt bij FARYS, maar tot op heden hebben er zich 



nog geen kandidaten aangemeld. Ondertussen missen de clubs wel een zekere inkomst via de 8% die 

ze krijgen via afname van eigen leden. 

 

Ontvangst Stadhuis huldiging sporters 

Op zaterdag 29 juni 2024 om 13.00 uur zullen allicht enkele sporters gevierd worden op het Stadhuis. 

Het gaat om: 

‐ Evi Milh 

‐ Waterpolo U15 en U 17 die de hoogste reeks in hun categorie hebben gewonnen. 

‐ Enkele  dansers  en  teams  van  FAVOR’ite  Dance  Spot  die  Belgisch  Kampioen  zijn  in  hun 

discipline. 

Bij deze kunnen geïnteresseerde leden van de sportraad deze datum alvast blokkeren in de agenda. 

Gezamenlijke scholenloop 

Saskia Rotsaert geeft aan dat het wel  leuk  zou  zijn om opnieuw een gezamenlijke  loop of andere 

sportactiviteit  te  organiseren  waaraan  alle  scholen  op  een  gezamenlijk  moment  aan  kunnen 

deelnemen.   De dienst Sport geeft mee dat er al een dergelijk  initiatief bestaat onder vorm van de 

trailrun in september (waar de klassen van alle scholen zich wel apart voor moeten registreren), maar 

dat ze open staat voor een gedragen voorstel vanuit alle stakeholders. 


